
 

 

 

 

 

 

 

 

1. Kåringssesongen 2023 

Det har fungert veldig bra, gjennomføringene har gått fint. 

I Meløy ble det noe rot med øremerker. Hemnes merket ingen forskjell.  

Det er en del arbeid med å ha dette ansvaret 

Spørsmålet vi må stille oss nå er: Vil vi holde på slik vi gjør i dag, eller vil vi ha en 

endring på dette og få tilbake kåringsansvarlig? 

Selv om det gikk greit i år så bør vi ha en dedikert kåringsansvarlig. Hans Elling hadde 

snakket med Bjørnar Sveli som hadde et forslag til en person som kan være 

interessert. Anne Kari følger denne saken opp.  

 

Kåringsansvarlig må få beskjed i god tid slik at de får åpnet sjået. Og så må 

kåringsklipene sendes til kåringsdommerne slik at de har klipene til riktig tid.  

 

NSG sentralt lager fakturagrunnlaget og så sender Bjørnar Sveli ut fakturaene. 

 

Gårdskåring skal faktureres med 1000 kr. Det har tidligere blitt fordelt en sum 

mellom de gårdsbruk som har hatt gårdskåring. Dette blir feil siden den summen skal 

dekke ekstrakostnader med gårdskåring. I år blir det fakturert slik som tidligere med 

1/3 av kostanden på hvert bruk, men med beskjed om at dette ikke blir gjort flere 

ganger. 

 

Vi spiller inn sak til NSG om at vi må få til ei kobling mellom medlemskap og prod.reg. 

for å få avklart medlemskap før værene kåres.   

 

 

2. Anne Kari har vært på studietur i Østeriket 

Styremøte i Nordland Sau og Geit, torsdag 23.november 

kl.13.30. Mo i Rana. 

Til stede:  

Anne Kari Snefjellå, Anders Nilsen, Hans Elling Angel, Linn Hege 

Engen, Ketil Trongmo og Ketil Are Edvartsen (via Teams) 



Det ble ikke snakket om sum til utgiftsdekning. Regninga for turen ble totalt ca 

25 000 kr. Dette må styret ta en avgjørelse på.  

Hans Elling gir innspill om at dette burde vi ha avklart på forhånd.  

 

Vedtak: 19 000 kr dekkes av Nordland sau og geit. Hvilket gir Anne Kari en egenandel 

på 6 000 kr. 

 

Veldig lærerikt å få se landbruket fra næringas side og hvordan styresmaktene deres 

prøver å fremstille hvor fint det er å være med i EU. Det er nyttig å være sammen 

med andre bønder og bli kjent med andre tillitsvalgte i bl.a. Bondelaget. Terskelen for 

å ta kontakt og ha dialog er lavere etter slike treffpunkt.  

 

3. Forslag til personer til sentrale råd i NSG 

Gjeterhundnemda i Nordland har foreslått Kim Schei som representant. 

Anne Kari følger opp Tom Even Lillemo og kommunikasjonen mellom 

gjeterhundrådet og fylkesstyret. 

Ketil sjekker rulleringa på sentrale råd. 

Anne Kari har dialog med Troms ang deres representant. 

 

4. Person til regionale landbrukssamvirker 

Styret foreslår Ketil Are. Ketil tar kontakt for å høre.  

 

5. Årsmøte i Nordland Sau og Geit 

24. og 25. februar i Bodø. Ketil tar kontakt med hoteller og ber om tilbud. 

Resten tar vi på Teams. 

Vi tenker alle på tema vi ønsker til fagdagen. 

Forslag til tema med en gang: Ivar Thoresen – fra valp til arbeidskamerat, 

dyrevelferdsprogrammet, motiverende innlegg, gårdsreportasje 

 

6. Orienteringer fra NSG 

- Ny seminstasjon oppe til vurdering. Nøkkelferdig prosjekt er planlagt og tilbud 

innhentet, men det er en høy kostnad. Leien av fjøsen i dag er sagt opp og går ut 

1. januar, så et alternativ haster. Styremøtet 22.11. sentralt fikk fremlagt tallene, 

men bygging blir først vedtatt på et ekstraordinært årsmøte.  

- Orientering ang Wallin. 

- Det jobbes en del med de etiske retningslinjene 

- Dyrevelferdsprogrammet og dyrevelferdsmeldinga 

- Høy aktivitet og et aktivt styre 

 

  



 

7. Teamsmøte sentralt tillitsvalgte 

Tema: Rovvilt og marked. 

 

8. Tapsituasjon sesongen 2023 

Litt oppgang, men ganske stabilt 

Registrering er veldig viktig i hele fylket.  

 

9. Utsikter for saueholdet i fylket 

Det er utfordrende og bekymringsfullt.  

Rammevilkårene må bli bedre. 

Men positivt at det var mange unge på Kjøttkongressen. 

 

10. Dyrevelferdsprogram 

Starter innrullering 04.12.23 

 

11. Eventuelt 

 


